



US Just put jewelry into the basket and dip for 4–8 minutes. Then rinse thoroughly and wipe dry with a soft cloth. Silver jewelry bath is not suitable for gold, other metals, pearls, corals, soft and colored gems. Take care with stainless steel and other acid-sensitive surfaces: staining is possible! Cleaner contains Hydrochloric acid and Fattyalcohol polyglycoether, C 10-16 (EO/PO). Causes serious eye damage. Causes skin irritation. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Wear protective gloves / eye protection / face protection. If in eyes: Rinse cautiously with water

for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a poison center / doctor. Contents according to EU Detergents Regulation 648/2004: < 5 % non-ionic surfactants, fragrances, Citronellol.

Beco Technic GmbH · 21500 Geesthacht · Germany
Tel. +49 4152 809656 · www.beco-technic.com

Made in Germany
№ 141279

150 ml



Silber-Tauchbad
Silver jewelry bath

D Schmuckstücke in den Tauchkorb legen und diese 4–8 Minuten in die Flüssigkeit tauchen. Anschließend gründlich abspülen und mit einem weichen Tuch abtrocknen. Das Silber-Tauchbad ist nicht geeignet für künstlich angeschwärztes Silber, Gold, andere Metalle, Perlen, Korallen, Weich- und Farbsteine. Vorsicht bei Edelstahl und anderen säureempfindlichen Oberflächen: Fleckenbildung ist möglich! Reiniger enthält Salzsäure und Fettalkoholpolyglycoether, C 10-16 (EO/PO). Verursacht schwere Augenschäden. Verursacht Hautreizungen. Ist ärztlicher Rat erforderlich, Verpackung oder Kennzeichnungsetikett



bereithalten. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Schutzhandschuhe / Augenschutz / Gesichtsschutz tragen. Bei Kontakt mit den Augen: Einige Minuten lang behutsam mit Wasser spülen. Eventuell vorhandene Kontaktlinsen nach Möglichkeit entfernen. Weiter spülen. Sofort Giftinformationszentrum / Arzt anrufen. Inhalt nach EG Detergenzienverordnung 648/2004: < 5 % nichtionische Tenside, Duftstoffe, Citronellol.

Notfall · Emergency
Tel. +49 551 19240 (24 h)



GEFAHR DANGER